
Oglašamo se
iz Horjula!

Podala bom kratko poročilo o delu in življenju
našega društva upokojencev. Za leto 1983 smo si
zadali veliko nalog in dolžnosti. V gla\nem smo
le-te tudi izpolnili.

V mesecu januarju smo imeli konferenco na
kateri smo sprejeli letni plan. Že v mesecu maju
smo organizirali izlet na Gorenjsko. Krenili smo v
Kranj, Tržič, Kropo, Žirovnico in Javorniški rovt.
Ogledali smo lep kotiček Gorenjske. Dne 17. 7.
smo organizirali družabno srečanje upokojencev
na partizansketn Ključu. Povabili smo tudi naši
sosednji društvi Dobrovo in Polhov Gradec.
Zbrali smo se v velikem številu. Naša gosta pa sta
bila tudi tov. Hribernik Rudi - Svarun in tov.
Vrhovec Stane, ki sta nam obširno poročala o
zgodovini Ključa med NOV.

Za teden upokojencev v mesecu septembru
smo organizirali drugi izlet in sicer na Dolenjsko.
Ogledali smo grad Turjak, ter se odpeljali v Veli-
ke Lašče na proslavo upokojencev občine Vič-
Rudnik. S proslavo tedna upokojencev smo bili

zelo zadovoljni. Dvorana Frana Levstika je bila
polna in program so izvajali sami upokojenci.
Ogledali smo še Ribnico, Cerknico, ter se preko
Rakeka, Planine in Vrhnike vrnili domov. Za
teden upokojencev smo povabili ter pogostili naše
starejše in bolehne člane. Z njimi smo se pogovar-
jali in tudi zapeli. Spominjali so se svoje mladosti
in lepo je bilo. Dne 27. novembra smo organizira-
li zopet eno družabno srečanje za vse člane. Od
157 članov ki jih imamo, se jih je prijavilo dobro
polovico - 80 članov. Ker pa je bilo ravno pred
prazniki 29. novembrom dnevom Republike, smo
naredili eno kratko proslavo. Spomnili smo se, da
so pred 40. leti delegati iz vse države prišli v
bosansko mesto Jajce, ter tam podpisali in usta-
novili našo novo socialisti6io, federativno Jugo-
slavijo, s tovarišem Titom na čelu. To naše sreča-
nje je bilo zares prijetno in prisrčno.

Za Novo leto imamo v programu obdariti in
obiskati naše bolne člane. Letos je v našem druš-
tvu umrlo 11 članov. Dobili smo 17 novih članov.
Med umrlimi je tudi naš predsednik Franc Filipič,
ki ga zelo pogrešamo. Z njegovo smrtjo je nastala
velika vizel in praznina v našem društvu!

V mesecu januarju prihodnjega leta bo našemu
odboru potekla štiriletna mandatna doba. Imeli
bomo tako občni zbor na katerem bomo izvolili
nov odbor in novega predsednika. Upam in želim,
da se bo vse lepo izteklo, da bo naše društvo še
naprej živelo in delalo.

Tako sem čisto na kratko opisala delo in življe-
nje našega društva upokojencev v Horjulu. Zah-
valim se ZDU Vič-Rudnik in ZDUS za vso skrb
in pomoč pri našem delu.

Ker smo skoraj pred novoletnimi prazniki, bi
želela vsem članom našega društva, vsem ostalim
društvom in vsem dobrim ljudem, sreče, zdravja
in miru v prihajajočem letu 1984!
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